

Proj. Type:	Manufacture, Supply and Installation of Chicken Coop	تصنيع, تزويد وتركيب قن دجاج
Location:	North Lebanon (Akkar)	شمال لبنان (عكار)

Item No.	Description of Material	التفاصيل	Unit الوحدة	Quantity الكمية	Cost تكلفة الوحدة (USD)	Total Cost التكلفة الاجمالية (USD)
1	Supply and installation of new steel frame made of hollow steel bars (2 cm x 2 cm, Thickness 2.5 mm). The bars shall be fixed using welding. The frame shall be painted in 2 layers of anti-corrosion paint. As per Drawing - Annex 1 & 2	تزويد وتركيب قضبان حديد جديدة للهيكل (2 سم * 2 سم * سماكة 2.5 مم). يجب ان يكون الهيكل من الحديد الفارغ. يجب تثبيت القضبان ببعضها من خلال التلحيم. يجب طلاؤه بطبقتين من الدهان ضد الأكسدة - الاستناد الى الخرائط و الصور المرفقة	Meter	39		\$ -
2	Supply and installation of galvanized (1 cm x 1 cm x 2 mm) wire mesh The mesh shall be properly fixed on the steel frame using all the needed accessories (bolts, welding, etc.) - As per Drawing	تزويد وتركيب شبكة سلكية معزولة (1 سم * 1 سم * 2 مم). يجب تثبيت الشبكة على الهيكل الحديدي مع جميع الاكسسوارات اللازمة (براغي, تلحيم, الخ.) - الاستناد الى الخرائط و الصور المرفقة	m2	6.5		\$ -
3	Supply and installation of galvanized (1 cm x 1 cm x 2 mm) wire mesh door (0.8 m x 1.5 m) including all the needed accessories (hinges, handle, locks, etc.) The mesh shall be properly fixed on the steel frame using all the needed accessories (bolts, welding, etc.) - As per Drawing Annex 1 & 2	تزويد وتركيب باب من شبكة سلكية معزولة (0.8 م * 1.5 م) مع جميع الاكسسوارات اللازمة (المفصلات, البراغي, قفل, مسكة, الخ.) يجب تثبيت شبكة الباب على الهيكل الحديدي مع جميع الاكسسوارات اللازمة (براغي, تلحيم, الخ.) - الاستناد الى الخرائط و الصور المرفقة	no.	1		\$ -
4	Supply and installation of galvanized (1 cm x 1 cm x 2 mm) wire mesh window (0.4 m x 0.4 m). The mesh shall be properly fixed on the wooden frame - As per Drawing - Annex 1 & 2	تزويد وتركيب شبكة سلكية معزولة (1 سم * 1 سم * 2 مم) للنافذة (0.4 م * 0.4 م) مع جميع الاكسسوارات اللازمة (المفصلات, البراغي, قفل, مسكة, الخ.) يجب تثبيت شبكة النافذة على الخشب مع جميع الاكسسوارات اللازمة (براغي, الخ.) - الاستناد الى الخرائط و الصور المرفقة	no.	1		\$ -
5	Supply and installation of wooden partition made of plywood sheet (18 mm). The plywood shall be properly fixed on the steel frame using all the needed accessories (bolts, steel angles, etc.). The area of the wood includes the plywood needed for the walls and the ceiling - As per Drawing Annex 1 & 2 The wood shall be treated with waterproof paint whenever the wood board is being cut	تزويد وتركيب قواطع خشبية - بلايود (18 مم). يجب تثبيت القاطع على الهيكل الحديد مع جميع الاكسسوارات اللازمة (براغي, زوايا حديد, الخ.) القاطع الخشبي يتضمن السقف والحائط - الاستناد الى الخرائط و الصور المرفقة	m2	10		\$ -
6	Supply and installation of a wooden door made of plywood sheet (18 mm), 0.8m x 1.5m, including all the needed accessories (hinges, handle, latch, lock, etc.) - As per Drawing Annex 1 & 2	تزويد وتركيب باب خشبي - بلايود (18 مم), 0.8 م * 1.5 م, مع جميع الاكسسوارات اللازمة (المفصلات, البراغي, قفل, مسكة, الخ.) - الاستناد الى الخرائط و الصور المرفقة	no.	1		\$ -

Item No.	Description of Material	التفاصيل	Unit الوحدة	Quantity الكمية	Cost تكلفة الوحدة (USD)	Total Cost التكلفة الاجمالية (USD)
7	Pouring of concrete pads 15 Mpa (10 cm x 10 cm x 15 cm). The works shall include the concrete pads excavation to fix the steel structure - As per Drawing Annex 1 & 2	صبّ الباطون (15Mpa) لقواعد أعمدة الهيكل الحديدي (10 سم * 10 سم * 15 سم). التثبيت يتضمن أعمال الحفر - الاستناد الى الخرائط و الصور المرفقة	no.	9		\$ -
8	Supply of a wooden ladder (Perch) made of solid wood, thickness 5 cm, round wooden bars - As per Drawing Annex 3	تزويد سلّم خشبي من الخشب المتين, سماكة 5 سم, مهروم القضبان - الاستناد الى الخرائط و الصور المرفقة	no.	1		\$ -
9	Supply and installation of a plastic chicken nesting box (30 cm x 30 cm x 40 cm) - as per drawing Annex 4	تزويد و تثبيت معشّات للدجاج مكون من صندوق بلاستيك (30 سم * 30 سم * 40 سم) - الاستناد الى الخرائط و الصور المرفقة	no.	2		\$ -
TOTAL cost without VAT المجموع من دون ضريبة						\$ -

Item	الصف	Unit	Qty	Unit Cost	Total Cost
Chicken COOP	قن الدجاج	No.	50		\$ -
TOTAL cost (USD)					\$ -